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Št.:900-2/2023/11-1 

Datum: 14. 3. 2023 

 

ZAPISNIK 

 

18. seje Sveta zavoda CIRIUS-a Vipava, dne 14. 3. 2023 ob 17.00 uri v zbornici. 

 

Navzoči: Anja Kovšca Kosovel, Janez Praček (prihod 17.20 ura), Alenka Premrl Lemut, 

Tatjana Pregeljc, Mojca Črnigoj, Katja Bucik, Iris Ličen, Nataša Nardin, Teja Bajc, Joško 

Andlovic, sindikalna zaupnica Lucija Praček, v. d. ravnateljice Marjeta Bratož, pomočnica v. 

d. ravnateljice Mateja Kete Černe, pomočnica v. d. ravnateljice Petra Rijavec, pomočnik v. d. 

ravnateljice Alojzij Adamič,  

 

Odsotni: Barbara Vetrih Bolčina – opr., predsednica Sveta staršev Saša Petejan – opr.  

 

Dnevni red so člani prejeli z vabilom: 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 17. seje. 

3. Cenik nadstandardne dejavnosti. 

4. Delovna uspešnost ravnatelja. 

5. Imenovanje ravnatelja. 

6. Razno. 

 

Točka 1 

 

Predsednica Sveta zavoda ugotovi, da smo sklepčni ter prebere dnevni red 18. seje. Pod točko 

4 in 5 bodo prisotni samo člani Sveta zavoda. 

 

Sklep  številka 18.1.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 9 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje dnevni 

red 18. seje. 

 

 

 

Točka 2 

 

Na osnutek Zapisnika 17. seje je bilo več pripomb. Popravljen in dopolnjen bo poslan članom 

ponovno v pregled. Potrjevalo se ga bo korespondenčno. 

 

 

 

Točka 3 

 

Članica sveta pove, da so na Svetu staršev dne, 13. 3. 2023 potrdili predlagani cenik.  

 

V. d. ravnateljice, Marjeta Bratož, pove, da je bila skupaj s pomočnico v. d. ravnateljice, go. 

Petro Rijavec, 2. 3. 2023 na sestanku na Ministrstvu za vzgojo in izobraževanje. Na sestanku 
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so bili prisotni državni sekretar na MVI dr. Boris Černilec, vodja sektorja za izobraževanje 

otrok s posebnimi potrebami ga. Polona Vrbinc Šoln, vodja sektorja za izobraževanje otrok s 

PP in ga. Romana Čepin, sekretarka v sektorju za izobraževanje otrok s PP. 

Na sestanku sta v. d. ravnateljice in pomočnica v. d. ravnateljice predstavili problematiko 

vseh oblik varstva v CIRIUS Vipava.  

Na sestanku so se vsi prisotni strinjali, da je sistemska ureditev počitniškega varstva potrebna 

in nujna za družine otrok s posebnimi potrebami. MVI je pripravilo osnutek spremembe 

Pravilnika o normativih in standardih vzgojno izobraževalnih programov za otroke s 

posebnimi potrebami, ki bi urejal to področje. V tem trenutku še potekajo usklajevanja s 

sindikati. Zato v CIRIUS Vipava cena počitniškega varstva ostaja enaka do spremembe 

Pravilnika o normativih in standardih za izvajanje vzgojno izobraževalnih programov za 

otroke s posebnimi potrebami. 

Predstavniki MVI so opozorili, da vikend varstvo na področju šolstva ne bo zakonsko 

urejeno, zato je potrebno v CIRIUS Vipava tudi to obliko varstva urediti, da bo potekalo v 

skladu s trenutno veljavno zakonodajo. V. d. ravnateljice in pomočnica v. d. ravnateljice sta 

se zavezali, da bo problematika urejena do pričetka novega šolskega leta. Do takrat bo 

CIRIUS Vipava uredil možnost preusmeritve v socialno varstveno ustanovo za učence, ki 

nujno potrebujejo to obliko varstva. Do 1. 9. 2023 mora biti sprejet nov cenik, z ekonomskimi 

cenami storitev. V vmesnem obdobju bo vodstvo pripravilo tudi nov plan odprtosti in 

zaprtosti vikendov na način, da bo odprtih manj vikendov, kot je bilo predvideno z LDN. 

 

Nastanitve dnevnih učencev med tednom bodo izvajane kot nadstandardna tržna dejavnost, 

ločena od vzgojnih skupin.  

V kalkulacijah za varstvo dnevnih učencev z nočitvijo so bile upoštevane nadure varuhov 

negovalcev oz. spremljevalcev skupin. Na četrtek bosta lahko prespala največ 2 učenca. Pri 

večjem številu učencev bi potrebovali več kadra. V ceno so vključene samo nadure varuha ter 

materialni stroški. V kolikor bo potreba staršev večja, bo vodstvo omogočilo nočitev še 

kakšen dan v tednu.  

 

Predsednica sveta predlaga, da se v ceniku pri postavkah varstvo in nastanitev določi datum 

veljavnosti do 31. 8. 2023. 

 

Sklep  številka 18.2.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 10 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) potrjuje cenik 

tržne dejavnosti. Velja od 15. 3. 2023. 

 

 

Točka 4 

 

Predsednica sveta pove, da je iz Letnega poročila za leto 2022 razvidno, da je  ustanova v letu 

2022 pozitivno poslovala in da je bila realizacijo pouka več kot 95 %. Delovno uspešnost 

ravnatelja se ocenjuje po obrazcu, ki je bil poslan v prilogi. V preteklem letu bil do 

14.11.2022 ravnatelj Alojzij Adamič,  od 15. 11. 2022 do 31.12.2023 pa v.d.ravnateljice 

Marjeta Bratož, zato je potrebno oddati dva obrazca v deležu, glede na čas opravljanja 

funkcije. Izpolnjena obrazca z oceno ravnatelja se pošlje v tajništvo CIRIUS Vipava do 

24.3.2023. 

 

Glede na zahtevne okoliščine v letu 2022, Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje priporoča, 

da se za delovno uspešnost nameni 5 % letne mase osnovne plače ravnateljev. 

 

Sklep  številka 18.3.: 
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Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 7 glasov ZA, 3 PROTI, 0 VZDRŽAN) sprejme, da se za 

delovno uspešnost ravnatelja Alojzija Adamiča nameni 5 %. 

 

Sklep  številka 18.4.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 10 glasov ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽAN) sprejme, da se za 

delovno uspešnost v. d. ravnateljice Marjete Bratož nameni 5 %. 

 

 

Točka 5 

 

Predsednica sveta  pove, da smo z Ministrstva za vzgojo in izobraževanje prejeli negativno 

mnenje ministra k imenovanju ravnatelja Alojzija Adamiča. Mnenje ministrstva je bilo 

posredovano vsem članom takoj po prejetju 3.3.2023. Poudarila je, da je situacija resna in 

pred člani sveta zelo odgovorna odločitev. Mnenje ministrstva ni zavezujoče. 

 

Članica sveta pove, da je v mnenju ministrstva zapisano, da kandidat izpolnjuje vse pogoje in 

je predložil vsa dokazila. Vse nepravilnosti, ki so v mnenju očitane so bile odpravljene in 

sanirane, denar vrnjen. Z pravnega vidika ni nobene ovire za imenovanje. Ostajajo pa le 

moralni in etični vidiki nepravilnosti, za presojo le teh pa misli, da svet ni pristojen.  

 

Članica sveta pove, da še ni nikjer zasledila, da minister da negativno mnenje. To se ji zdi 

zaskrbljujoče. 

 

Predstavnica staršev se je pridružila mnenju. Postavlja se vprašanje, kako bo potekalo 

sodelovanje z ustanoviteljem?   

Sledila je razprava, v kateri so člani povdarili, da je glavni cilj sveta, da ustanova deluje 

nemoteno. Pretekli dogodki predstavljajo obremenitev delovanja. Prav tako za ustanovo ni 

dobro, da jo vodi vršilec dolžnosti. Vsi zaposleni si želijo, da bi delo lahko nemoteno potekalo 

naprej. Na razpis sta se prijavila dva kandidata, Alojzi Adamič pa je bil izbran, kot primeren 

kandidat. Poleg  očitanih nepravilnosti pa  lahko ugotovimo tudi, da je ustanova poslovala v 

preteklem letu pozitivno, imenovane so bile tri pomočnice ravnatelja, ki svoje delo kvalitetno 

in učinkovito opravljajo in delujejo kot tim. 

Glede očitanega izvajanja počitniškega varstva pa bi enak očitek lahko dobilo že preteklo 

vodstvo. Tudi počitniško varstvo je v fazi urejanja. 

 

Predlog članov je bil, da se glasovanje izvede tajno. 

 

Sklep  številka 18.5.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 7 glasov ZA, 0 PROTI, 3 VZDRŽAN) potrjuje, da se 

glasovanje za imenovanje ravnatelja Alojzija Adamiča izvede tajno. 

 

Rezultati glasovanja: 

Glasovalo je 10 članov Sveta zavoda. Oddanih je bilo 10 glasovnic. 

Za 6 glasov 

Proti 3 glasovi 

1 Vzdržan  

 

Sklep  številka 18.6.: 

Svet zavoda CIRIUS Vipava (z 6 glasov ZA, 3 PROTI, 1 VZDRŽAN) potrjuje 

imenovanje Alojzij Adamič za ravnatelja CIRIUS Vipava. Mandat mu prične teči z 

dnem, 15. 3. 2023. 
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Točka 6 

 

Predsednica sveta pove, da ji je v. d. ravnateljice Marjeta Bratož poslala zahtevo za razrešitev 

z dnem,  22. 3. 2023. Ne glede na današnji izid, zahteva razrešitev z mesta  v. d. ravnateljice. 

Z današnjim imenovanjem ravnatelja, ji tako preneha mandat vršilke dolžnosti. 

 

Ugotovitveni Sklep 

Svet zavoda CIRIUS Vipava je bil seznanjen z zahtevo za razrešitev v. d. ravnateljice 

Marjete Bratož.  

 

 

 

Tatjana Pregeljc kot članica sveta pove, da bo na delovnem mestu TAJNIK VIZ  v tajništvu 

zamenjala Lilijano Volk, katera piše zapisnike sej sveta zavoda. Pisanje zapisnikov bi potem 

prevzela zdravstvena administratorka. V kolikor se komu zdi, da je navzkrižje interesov, 

lahko poda odstopno izjavo.  

  

Člani so mnenja, da to ni navzkrižje interesov. 

 

 

Seja se je zaključila ob 18.25 uri. 

  

Zapisala:       Predsednica Sveta zavoda: 

Lilijana Volk       Alenka Premrl Lemut  
 


